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Forslag til opdateret tøjpolitik: 
 
Det opleves ofte at antallet af udleverede spillersæt ikke er tilstrækkelige i forhold til det behov 
der er på de forskellige hold. 
 
Det er et ønske at antallet af udleverede sæt spillertøj hæves med 3 ekstra sæt i hver trøjetaske. 
Dvs. for 8v8 betyder det at antallet hæves fra 11 sæt til 14 sæt.   
 
Holdlederen sikrer at de udleverede sæt indeholder størrelser som sikrer at alle spillere kan få en 
størrelse der passer den enkelte. 
 
 
Økonomi: 
Klubben har på nuværende tidspunkt ekstra sæt liggende, men det må forventes at der er behov 
for at tilkøbe tøj for at imødekomme problemet som opleves af de frivillige ledere. 
 
For at forbedre økonomien i klubben, til brug for forbedring og udvikling, bør der laves en 
grundlæggende analyse af de faste udgifter for at finde muligheder for optimering og besparelser.  
Der bør ligeledes bruges flere ressourcer på at tænke innovativt i relation til at øge indtægterne 
ved stævner, indsamlinger, sponsorater og events.   
 
 
 


